
Protokół Nr LVI/14
z LVI sesji Rady Miejskiej w Sokółce

w dniu 24 kwietnia 2014 r.

Obrady rozpoczęto o godzinie 10.00, zakończono o godzinie 14:00
Przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Robert Rybiński
Protokołowała Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
11Radni: wg załączonej listy obecności str. ....
2/ Burmistrz Sokółki Stanisław Małachwiej, Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot,
Zastępca Burmistrza Piotr Karol Bujwicki,
3/ Sekretarz, Skarbnik, Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, jednostek
organizacyjnych Gminy, przewodniczący rad osiedli, sołtysi oraz zaproszeni goście - wg
załączonej listy obecności - str.. ....
Informację o terminie i miejscu sesji podano do wiadomości publicznej poprzez wywieszenie
na tablicy ogłoszeń oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.
Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z LV z 26 marca 2014 r.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.
6. Sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Sokółce oraz

informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego za rok 2013.
7. Projekt uchwały w sprawie połączenia spółek: Miejskie Przedsiębiorstwo

Wodociągów i Kanalizacji Sp. z 0.0. w Sokółce i Miejskie Przedsiębiorstwo
Energetyki Cieplnej Sp. z 0.0.

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2014 rok.
9. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy

Sokółka na lata 2014-2018.
10. Projekt uchwały w sprawie publicznego i nieodpłatnego udostępnienia placu

zabaw w miejscowości Stara Kamionka.
11. Sprawozdanie z działalności Straży Miej skiej w Sokółce za 2013 rok.
12. Sprawozdanie z działalność Sokólskiego Ośrodka Kultury za 2013 rok.
13. Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej w Sokółce za 2013 rok.
14. Przedstawienie "Planu rozwoju biblioteki na lata 2014-2016".
15. Sprawozdanie z realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Sokółka na lata 2011-2020 w
2013 roku.

16. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2013 rok.
17. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
18. Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.

Ad. 1
Otwarcie sesji.
Przewodniczący otworzył obrady LVI sesji Rady Miejskiej w Sokółce stwierdzając, że
podejmowane w dniu dzisiejszym uchwały będą prawomocne.



Ad.2
Przedstawienie porządku obrad.
Burmistrz S.Małachwiej wniósł o wprowadzenie do porządku posiedzenia projektu uchwały
w sprawie nadania nazwy ulicy.
Radny S.Sawicki zaapelował do radnych aby nie wnosić tego punktu pod obrady gdyż są
wybitniejsi obywatele naszego Państwa.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek.
Radni 12 głosami "za" przy 8 "wstrzymujących się" przyjęli wniosek.
Przewodniczący poddał pod głosowanie cały porządek posiedzenia.
Radni 19 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" przyjęli porządek posiedzenia.
Rada obradowała wg. następującego porządku:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z LV z 26 marca 2014 r.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.
6. Sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Sokółce oraz

informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego za rok 2013.
7. Projekt uchwały w sprawie połączenia spółek: Miejskie Przedsiębiorstwo

Wodociągów i Kanalizacji Sp. z 0.0. w Sokółce i Miejskie Przedsiębiorstwo
Energetyki Cieplnej Sp. z 0.0.

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2014 rok.
9. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gmmy

Sokółka na lata 2014-2018.
10. Projekt uchwały w sprawie publicznego i nieodpłatnego udostępnienia placu

zabaw w miejscowości Stara Kamionka.
11. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Sokółce za 2013 rok.
12. Sprawozdanie z działalność Sokólskiego Ośrodka Kultury za 2013 rok.
13. Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej w Sokółce za 2013 rok.
14. Przedstawienie "Planu rozwoju biblioteki na lata 2014-2016".
15. Sprawozdanie z realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Sokółka na lata 2011-2020 w
2013 roku.

16. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2013 rok.
17. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy.
18. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
19. Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.

Ad. 3
Przyjęcie protokołu z LV z 26 marca 2014 r.
Przyjęcie protokołu z LV Sesji z 26 marca 2014 r.
Radni jednogłośnie przyjęli protokół.

Ad.4
Interpelacje i zapytania radnych.
Radny P.Kułakowski zapytał o ośrodek zieleni miejskiej. Na jakiej podstawie OSiR wybiera
sobie teren zielony do zagospodarowania? Czy to jest zlecenie na konkretne działki, czy
zlecenie na całą zieleń w naszym mieście? Chodzi dokładnie o teren zieleni na Os.



Buchwałowo, na którym znajduje się nieczynna fontanna i alejki. Pan Dyrektor OSiR chwali
się dokonaniami w zieleni miejskiej, które przejął od ogrodnika poprzedniego.
Radny S.Pałusewicz zapytał o sprawę Adampolu i Agromechu.
Radny J.Panasiuk zapytał o wyłączanie oświetlenia w nocy, jakie są z tego oszczędności.
Ostatnio w Kamionce Starej i Malawiczach zdarzały się kradzieże paliwa. Czy można by było
w innych godzinach wyłączać te oświetlenie żeby nie prowokować złodziej.
Radny W.Bieszczad wyjaśnił dla radnego Kułakowskiego, że jest jeszcze jedna spółka
sprzątająca w mieście i te worki na OS.Buchwałowo nie zostawili pracownicy OSiR. Poruszył
też sprawę niszczenia zieleni przez samych mieszkańców.
Radna 1.Wysocka zapytała o sytuacje w spółce zza Euro, czy śmieci są wywożone, jak
wygląda sytuacja ekonomiczna wobec urzędu. Kolejne pytanie dotyczyło nie posprzątania
ulic w mieście przed świętami Wielkanocnymi.
Radny S.Sawicki zapytał dlaczego nie uzyskał odpowiedzi na pytanie dotyczące kosztów
zwolnienia Pana Sakowicza. Dlaczego Pani Dyrektor ZSl wydała na sprzęt sportowy tylko
ponad 3 tys. zł. a na co zostały wydane pozostałe środki.
Radny P.Borowski zwrócił się z prośba w imieniu mieszkańców ul.Broniewskiego odnośnie
wyrównania drogi do nowego bloku.
Radny J.Saciłowski zapytał co się stało z częściami zdemontowanej fontanny z ul. l-go Maja?
Radny S.Sawicki zapytał czy jest możliwość zwolnienia mieszkańców z opłaty śmieciowej
jeśli MPO Sokółka prze z8 miesięcy nie odbierały śmieci, chodzi dokładnie o kolonie
Pawełki.
Radny R.Rybiński zapytał odnośnie sprzedaży Agromechu, do 15 był termin na zgłoszenie
czy byli chętni.

Ad.S
Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.
Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami przedstawił Zastępca
Burmistrza Krzysztof Szczebiot ( w zał. str. )

Ad.6
Sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Sokółce oraz informacja o
stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego za rok 2013 przedstawił Komendant
Powiatowy Policji w Sokółce Krzysztof Mróz. Prezentacja stanowi załącznik do protokołu.
Radny S.Sawicki zwrócił uwagę że od gminy Sokółka Komenda dostała 20 500 zł. Zapytał
odnośnie kradzieży samochodów i zakup monitoringu, który wyłapuje tablice rejestracyjne i
przekazuje do bazy danych samochodów skradzionych. Zapytał również czy będą
kontynuowane wspólne patrole ze Strażą Miejską?
Komendant Pan Krzysztof Mróz odnośnie programu do wyłapywania tablic rejestracyjnych,
to taka aplikację próbowaliśmy zainstalować w Białymstoku i natrafiliśmy na trudności z
legalizacją. Monitoring jest własności Miasta i ta baza danych nie może być udostępniania do
monitoringu miejskiego. W tej chwili poza godzinami pracy Straży Miejskiej, dyżurny nie ma
możliwości śledzenia monitoringu bo jest to w innym pomieszczeniu. Ten podgląd lada dzień
będzie ale dyżurny nie będzie w stanie oglądać ten monitoring ciągle. Co do współpracy z
OPS jest wzorowa. W I kwartale tego roku zatrzymaliśmy 3 razy więcej niż w I kwartale roku
ubiegłego. Dzielnicowi współpracują ciągle z pracownikami OPS.
Radny S.Pałusewicz zwrócił się z prośbą od mieszkańców m.in. ul. Przemysłowej na której
jest stacja "trafo" . Poprosił o patrole w okolicach tej stacji i o rozganianie towarzystwa które
tam każdej nocy przebywa.
Komendant Krzysztof Mróz potwierdził że będzie to zlecone patrolom.



Radny P.Kułakowski powiedział, że zdarzało się że Policja zwracała się o udostępnienie
monitoringu z okolic budynku Starostwa. Prośba aby patrole przejeżdżały przez parking przy
Starostwie i wysiadały z radiowozu.
Radna E.Jakimik czy na naszym terenie były zdarzenia rasistowskie i nietolerancji wobec
obcych kultur.
Komendant K.Mróz odpowiedział, że jedno zdarzenie polegało na zbezczeszczeniu miejsca
pamięci a drugie kierowani obraźliwych słów na tle rasistowskim.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki zapytał czy po tych kilku miesiącach obserwacji monitoringu czy
któraś kamera jest mniej przydatna czy może chcielibyście postawić gdzieś indziej kamery.
Komendant Policji wyjaśnił, żeby poczekać do lipca, bo w miesiącach zimowych nie było
takich zdarzeń. Najważniejszą kamerą jest na terenie OSiRu, gdyż obejmuje ona boisko, na
którym odbywają się mecze Sokoła.
Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy.

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie połączenia spółek: Miejskie Przedsiębiorstwo Wodociągów i
Kanalizacji Sp. z 0.0. w Sokółce i Miejskie Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej Sp. z 0.0.

przedstawił Burmistrz Stanisław Małachwiej.
Prezentację przedstawił Pan Mirosław Tałałaj p.o. Prezesa w MPWiK. Prezentacja stanowi
załącznik do protokołu.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał.str .....
Opinia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - OpInIa
negatywna w zał. str ....
Radny Ł.Moździerski poprosił radnych aby nie powielać tematów które zostały poruszone na
Komisji Finansów i Infrastruktury.
Radna J.Bieniusewicz powiedziała, że jest to dość racjonalne podejście mając na uwadze
nasza sferę budżetową. Jestem za tym, aby tworzyć jak największe skupiska jednostek co
ponosi za sobą oszczędności. Powinniśmy połączyć te spółki mając na uwadze oszczędność
na administracji, korzystając z ludzi i z parku maszynowego. te wszystkie cele nie będą
osiągnięte jeśli będą oparte na krzywdzie ludzkiej. Te zasób pracowniczy oczywiście nie
może się zmniejszyć co jest wpisane w pkt. 5 uchwały. Ten zapis z mocy prawa wynika i
można go wykreślić. W miejsce pkt. 5 wprowadzić - Burmistrz Sokółki jako zgromadzenie
wspólników spółki MPWiK Sp. z 0.0. podejmie uchwałę jako zgromadzenie wspólników w
której zobowiąże zarząd spółki przejmującej aby wypowiedzenia zmieniające wobec
pracowników zawierały warunki płacy i pracy nie zmienione dotychczas lub korzystniejsze
warunki płacy w uzasadnionych przypadkach. Jeśli tego nie ustalimy to pozostanie to
wyłącznie same sobie. Inny punkt jaki chce wprowadzić- Burmistrz Sokółki jako
zgromadzeni wspólników podejmie uchwałę zobowiązujące zarząd spółki do pobierania
wynagrodzenia nie przekraczającego 3 krotnej średniej płacy pracowników w spółce. Tylko
przy takich ustaleniach może być możliwość osiągnięcia celu i zysku ekonomicznego.
Burmistrz powinien mieć nadzór nad wynagrodzeniami w swoich spółkach.
Radny P.Kułakowski - 23 lipca 2012 roku została zwołana sesja nadzwyczajna na której
Burmistrz wniósł o zdjęcie punktu dotyczącego połączenia spółek, gdyż prace rozpocznie
doraźna komisja ds. połączenia spółek. Taka komisja powinna pracować i nam radnych
przekazać swoje wnioski. Komisja taka spotkała się 3 razy, po każdym spotkaniu zostało
wygenerowane pismo do Pana Burmistrza m.in również do prezesów spółek o dostarczenie
różnych dokumentów. Ostatni raz komisja spotkała się we wrześniu 2013 r. wtedy
głosowaliśmy nad połączeniem spółek praz ostatni. Uchwała nie przeszła. Radni byli
zniesmaczeni tym że komisja nie przekazała wniosków i niczego nie naświetliła.
Przewodniczący tej komisji Pan Saciłowski wyjaśnił, że komisja nie miała na czym pracować



bo nie otrzymała żadnych dokumentów i odpowiedzi na swoje pisma. Dzisiaj została zwołana
Komisja Finansów i Infrastruktury i została przedstawiona prezentacja. Szkoda że nie została
ona przesłana wcześniej radnym. Nikt nie zapytał jakie jest zdanie Komisji doraźnej. jeżeli
nie dajemy możliwości przygotowania komisji specjalnie do tego powołanej to ja nie wiem w
ogóle dyskutujemy i przychodzimy na sesje.
Radna J.Bieniusiewcz powiedziała, że powołanie takiej komisji była swoistą próbą pokazania
co taki zespół może.
Radny S.Pałusewicz zaapelowała od radnych aby wznieść się nad podziały i zróbmy coś
pożytecznego dla naszych mieszkańców i zagłosujmy za połączeniem spółek i nie działajmy
na szkodę mieszkańców. Jeśli chcemy mieć stabilne ceny ścieków i wody to oczekuje od
nowego zarządu że tak będzie. Wnioskuję o zakończenie dyskusji.
Radca Prawna D. Kowalczuk ustosunkowała się do wniosków radnej Bieniusiewicz. Rada
Miejska jest organem stanowiącym i kontrolnym, Burmistrz organem wykonawczym.
Kompetencje tych organów są określone w ustawie o samorządzie gminnym i innych
ustawach. Kwestie dotyczące pełnienia funkcji przez Burmistrza zgromadzenia wspólników,
kwestie te szczegółów reguluje ustawa o działalności gospodarczej. Rada nie może w swoich
uchwałach narzucać Burmistrzowi konkretnych działań. takie zapisy w uchwale są niezgodne
z prawem. Decyzja Rady dotyczące połączenia spółek określone są wart. 18 ust. 2 pkt. 9
litera f i h. Rada może jedynie stanowić o kierunkach działania Burmistrza. Co do
wynagrodzenia prezesa spółki komunalnej to w tej kwestii wypowiada się ustawa o
wynagrodzeniu osób kierujących niektórymi podmiotami. Jest tu określone jakie organy
ustalają wynagrodzenia i górną granicę tego wynagrodzenia.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o zamknięcie dyskusji.
Radni 8 głosami "za" przy 9 "przeciw" i l "wstrzymującym się" nie przyjęli wniosku i
dyskusja trwała dalej.
Burmistrz S.Małachwiej zwrócił uwagę, że można zrobić przerwę i doprecyzować wnioski
radnej Bieniusiewicz tak żeby nie miało to wpływu na końcową ważność tej uchwały.
Radny S.Sawicki podsumował dyskusje puentą- "idziemy w tym samym kierunku tylko w
inną stronę". Przytoczył, art. 23a i co radni ślubowali na początku kadencji. wniósł aby razem
z wyborami do Parlamentu Europejskiego przeprowadzić referendum w sprawie połączenia
spółek. Teraz mieszkańcy powinni wypowiedzieć się w tym temacie bo radni nie potrafią się
dogadać.
Radna J.Wysocka zwróciła uwagę na to po co łączyć coś co dobrze działa oddzielnie.
Radny P.Kułakowski odesłał Burmistrz do protokołów z posiedzeń Komisji doraźnej i tam
jest zaprzeczenie tego co Burmistrz mówi. Na sali padają życzenia żeby koszty wody i
ścieków spadły. Czy Burmistrz lub Prezes da gwarancję że po połączeniu spółek te stawki nie
wzrosną? Czy pieniądze ze sprzedaży ewentualnej posesji będzie jako zysk dla spółki czy do
budżetu miasta?
Radna J.Bieniusiewicz wróciła do swojego wniosku odnośnie wynagrodzenia dla zarządu to
wycofuję ten wniosek. Ale odnośnie wniosku umów zmieniających to nadal podtrzymuje
wniosek - zaleca się aby umowy zmieniające zawierały te same warunki płacy i pracy a w
uzasadnionych przypadkach korzystniejsze dla pracownika.
Radny W.Bieszczad zwrócił uwagę że jest to zagrywka polityczna.
Radca Prawna poprosiła o 5 minut przerwy aby doprecyzować wniosek.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o ogłoszenie 5 minutowej przerwy.
Radni 8 głosami "za" przy 9 "przeciw" i 2 "wstrzymujących się" nie przyjęli wniosku.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnej Bieniusiewicz- " § 5 Zaleca się
Burmistrzowi Sokółki jako zgromadzenie wspólników spółki MPWiK Sp. z 0.0. podejmie
uchwałę jako zgromadzenie wspólników w której zobowiąże zarząd spółki przejmującej aby



wypowiedzenia zmiemające wobec pracowników zawierały warunki płacy i pracy me
zmienione dotychczas lub korzystniejsze warunki płacy w uzasadnionych przypadkach."
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Ad.8
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2014 rok przedstawiła Pani
Skarbnik Janina Kucharewicz.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał.str .....
Opinia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - OpInIa
pozytywna w zał. str ....
Dyskusji nie było.

Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 15 głosami "za" przy 2 "wstrzymującym się" powzięli
Uchwałę Nr LVI/414/14

w zał. str. ....

Ad.9
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka na lata
2014-2018 przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał.str .....
Opinia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - OpInIa
pozytywna w zał. str ....
Dyskusji nie było.

Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 15 głosami "za" przy 2 "wstrzymującym się" powzięli
Uchwałę Nr LVI/415/14

w zał. str. ....

Ad.IO
Projekt uchwały w sprawie publicznego i nieodpłatnego udostępnienia placu zabaw w
miejscowości Stara Kamionka przedstawił Zastępca Burmistrza Piotr Bujwicki.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał.str.. ...
Opinia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - opIma
pozytywna w zał. str ....
Dyskusji nie było.

Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.



Uchwałę Nr LVI/416/14
w zał. str. ....

Ad.H
Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Sokółce za 2013 rok.
Radny S.Sawicki zapytał Komendanta czy samochód który posiada Straż Miejska ma już
zamontowany gaz.
Komendant potwierdził.

Ad.12
Sprawozdanie z działalność Sokólskiego Ośrodka Kultury za 2013 rok.
Dyskusji nie było.

Ad.13
Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej w Sokółce za 2013 rok.
Dyskusji nie było.

Ad.14
Przedstawienie "Planu rozwoju biblioteki na lata 2014-2016" przez Panią Dyrektor Biblioteki
Pani Lucyna Szebiotko
Radny P.Kułakowski zapytał odnośnie projektu wybudowania nowej Biblioteki, czy były
podjęte jakieś kroki.
Dyrektor Biblioteki wyjaśniła, że jest już za późno bo środki są juz wyczerpane.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot dodał, że liczmy że w przyszłym roku tez będzie istniała taka
możliwość.

Ad.15
Sprawozdanie z realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar
Przemocy w Rodzinie w Gminie Sokółka na lata 2011-2020 w 2013 roku.
Dyskusji nie było.

Ad.16
Ocena zasobów pomocy społecznej za 2013 rok.
Dyskusji nie było.

Ad.17
Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy przedstawił Zastępca Burmistrza Piotr
Bujwicki.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał.str. ....
Opinia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - oplma
pozytywna w zał. str. ...
Radny S.Sawicki zwrócił uwagę, ze Burmistrz bardzo lakonicznie przedstawił życiorys Pana
Putry. Po drugie przesyłanie uchwały o 7:30 w dniu sesji i komisji jest lekceważące. Nie
można w taki sposób procedować nad uchwałą. Ja wnoszę żeby Pan nadał tą ulice na przykład
na Dniach Sokółki żeby podnieść rangę tego wydarzenia.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, że dlatego tak późno uchwała została przesłana bo nie
było zgody rodziny Pana Putry. A pośpiech jest spowodowany przedsiębiorca który chce
zarej estrować działalność.



Radny P.Kułakowski zwrócił uwagę, że jest wielu innych zacnych obywateli z naszego
terenu, może ks. Popiełuszki. Wrzucanie projektu uchwały o tej godzinie nie jest właściwe i
nie daliście nam szansy zaproponowania innych kandydatur.
Radna J.Bieniusiewicz dodała, że ma nadzieję że się to nie powtórzy taka sytuacja a co do
kandydatury nie mam żadnych uwag.

Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 17 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" powzięli
Uchwałę Nr LV1/417/14

w zał. str. ....
Ad.18
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
Burmistrz S.Małachwiej na zapytanie
- radnego Kułakowskiego odnośnie zieleni miejskiej, wyjaśnił, że utrzymujemy ja na naszym
terenie, jeśli to do nas należy i nie zostało to zrobione to poprawimy ten stan.
-radnego Pałusewicza odnośnie sytuacji z Adampolem, jest procedowanie żadne decyzje nie
zapadły. Co do Agromechujedna oferta wpłynęła jutro będzie otwarcie.
- radnego Panasiuka odnośnie oświetlenia i oszczędności. W sumie rocznie 120 tys. zł
oszczędności z tego tytułu. Przy połączeniu spółek było by 260 tys. zł. oszczędności i rada
tego nie podzieliła. Jeśli radni tak zadecydują to światło będzie działań na okrągło.
- radnego Bieszczada odnośnie monitoringu, to po okresie letnim będziemy wiedzieli czy
przestępstwo zostało zmniej szone w tych miej scach gdzie są kamery.
- radnej Wysockiej odnośnie nie sprzątania miasta, wyjaśnił, że 90 % miasta zostało
wysprzątane przed świętami.
-radnego Sawickiego odnośnie kosztów związanych ze zwolnieniem Pana Sakowicza,
wyjaśnił, że jak będziemy wstanie to określić to przekażemy taką informacje. Co do środków
przekazanych dla ZSl to Dyrektorzy odpowiadają za wydanie tych środków.
- radnego Borowskiego odnośnie równania ulicy do nowego bloku przy ul. Broniewskiego,
wyjaśnił, że na bieżąco będzie utrzymywana ta droga przy budowie nowego bloku.
- radnego Sawickiego odnośnie zwolnienia z opłat za śmieci, powiedział, że wyjaśnimy ten
przypadek, ale ustawa mówi że jeśli jest wytwarzane śmieci to obowiązek właściciela jest
ponoszenie opłat.
-radnej Wysockiej odnośnie sytuacji w ZZO Euro wyjaśnił, że przed świętami zostały
przyjęte śmieci z cmentarza a inne śmieci nie przyjeżdżają. Zaległości są nadal i nie są
regulowane.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki na zapytanie radnego Saciłowskiego odnośnie kamieni z
fontanny przy ul. Pocztowej i l-go Maja. Pozostałości fontanny są tam nada a kamienie
zostały zdemontowane i przewiezione na ul. Wodną na teren OSiRu. Kamień przypominający
sokoła uległ dużej degradacji i ciężko go rozpoznać.

Ad.19
Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.
Przewodniczący przypomniał o składaniu oświadczeń majątkowych do 30 kwietnia.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Robert Rybiński


